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ZAPISNIK 
S 1. SJEDNICE VMO PEĆINE 

 
1. sjednica VMO Pećine održana je 19. travnja 2023. (srijeda) s početkom u 16:30 sati u 
prostorijama MO Pećine, Janka Polića Kamova 73 A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Željko Ševerdija, predsjednik VMO 
- Dubravka Travalja, zamjenica predsjednika VMO 
- Sanjin Kuljanić, član VMO 
- Ivan Lucić, član VMO 
Opravdano osutan: 
- Veljko Karabaić, član VMO 
 
Prije početka sjednice Predsjednik Vijeća izvijestio je nazočne da je član Vijeća gdin. Zvonko 
Radočaj stavio svoj mandat u mirovanje te da je Hrvatska demokratska zajednica kao zamjenu za 
člana imenovala gdina. Sanjina Kuljanića, kandidata na istoj kandidacijskoj listi. 
Nakon uvoda gdin. Sanjin Kuljanić svečano je prisegnuo te potpisao tekst prisege kojeg je uručio 
Predsjedniku Vijeća. 

 
Zapisnik s konstituirajuće sjednice VMO Pećine usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Programska aktivnost Dan MO Pećine 
2. Prijedlog pozicije utroška preostalih sredstava iz Plana MO 2022. godine 
3. Informacija o javnom pozivu za predlaganje komunalnih prioriteta za 2024. godinu 
4. Komunalna problematika – zahtjevi građana 
5. Razno 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 



AD 1 
Tajnik MO podsjetio je da je izložba Riječke zastave kroz povijest i danas otvorena do 12. svibnja 
te da se u dogovoru s UABA Pećine i Gradom Rijeka 21. travnja povodom Dana oslobođenja 
Sušaka polažu vijenci na tri spomen ploče antifašističkim borcima na području MO Pećine. 
Predviđeno vrijeme polaganja vijenaca je 12:00 te je okupljanje u prostorijama MO u 11:30. 
Također još predstoji s gdinom. Theodorom de Canzianijem definirati termin obilaska područja 
Kozulićevo.   

 
Zaključak: 
Vijeće MO Pećine primilo je informacije na znanje. 
 
 
AD 2 
Predsjednik Vijeća izvijestio je nazočne o e-mailu poslanom od strane TD Rijekaplus u kojem ih 
obavještava da je iz plana za 2022. preostalo 62.511,25 kn (s pdv-om) te predlaže vijećnicima da se 
ista utroše za sanaciju nogostupa u ulici Šetalište 13. divizije od križanja s ulicom Pećine do ulaza u 
Park Nike Katunara. 
Vijećnik Kuljanić predlaže da se u produžetku postavi zaštitna ograda između parka i prometnice. 
 
Zaključak:  
Vijeće MO Pećine jednoglasno je donijelo odluku o poziciji utroška preostalih sredstava iz 
Plana MO 2022. godine po kojoj će se isti utrošiti za sanaciju nogostupa u ulici Šetalište 13. 
divizije od križanja s ulicom Pećine do ulaza u Park Nike Katunara. 
Vijeće također donosi zaključak da se prijedlog gdina. Kuljanića o postavi zaštitne ograde 
između Parka Nike Katunara i prometnice uputi Upravnom odjelu za komunalni sustav i 
promet. 
 
 
AD 3 
Tajnik MO obavijestio je Vijeće da je u tijeku javni poziv namijenjen svim građanima za predlaganje 
projekata uređenja i održavanja komunalne infrastrukture za koje građani smatraju da ih je potrebno 
provesti na području Mjesnog odbora u kojem žive. Javni poziv je otvoren od 11. do 28. travnja a 
svoje prijedloge građani mogu dostaviti u Mjesni odbor, osobno ili putem e-maila, također i u 
Direkciju za mjesnu samoupravu, osobno ili na e-mail, kao i putem jednostavnog online obrasca. 
  
Zaključak:  
Vijeće MO Pećine primilo je informaciju na znanje. 
 
 
AD 4 
Predsjednik Vijeća upoznao je Vijeće o pridošlim zahtjevima građana: 
- Stanari sa k.br. 12 i 12a u Ulici Pećine obraćaju se Vijeću sa molbom za uklanjanjem srušenog 

stabla u neposrednoj blizini zgrada 
- Stanari sa k.br. 101 u ulici Janka Polića Kamova obraćaju se Vijeću sa molbom da se postave 

stupići uz nogostup ispod parkirališta zgrade koji je prilaz pješačkom prijelazu kako bi se 
spriječilo nepropisno parkiranje 

- Stanari sa k.br. 42 u ulici Šetalište 13. divizije obraćaju se Vijeću sa molbom da se iscrtavanjem 
horizontalne signalizacije na kolnom prilazu dvorišta u vidu zabrane parkiranja te postavljanje 
prometnog ogledala nasuprot ulazu 

 
Zaključak: 
Vijeće MO Pećine jednoglasno je zaključilo da su sve molbe opravdane te da se naveden 

molbe upute nadležnim službama na rješavanje. 
Vijeće je također jednoglasno zaključilo obratiti se Upravnom odjelu za komunalni sustav i 

promet s molbom da se zbog povećanog protoka ljudi tijekom kupališne sezone 



dodatni koševi za otpatke duž Šetališta 13. divizije na prilazima plažama, na platou 
iznad plaže Sablićevo kod novih klupa te na vrh stepeništa koje vodi od Tower centra 
prema plaži Sablićevo u ulici Janka Polića Kamova. 

 
 
AD 5 
Predsjednik Vijeća upoznao je članove Vijeća s potrebom da se na slijedećoj sjednici donese 
rebalans koji je tehničke naravi, a odnosi se na promjene iz domene reorganizacije gradske uprave 
te da se u naravi mijenjaju oznake pozicija. 
Također s obzirom na intenzivne radove koje provodi HEP na području Pećina obavijestio ih je 
sljedećoj dionici u Ulici Janka Polića Kamova od k.br. 100 do k.br. 63. 
Na vijećničko pitanje o statusu joga i društvenih prostorija bivšeg BK Pećine Vijeće je zaključilo 
uputiti upit Riječkom sportskom savezu 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Pećine primilo je informacije na znanje te zaključilo uputiti upit Riječkom 

sportskom savezu o statusu joga i društvenih prostorija bivšeg BK Pećine kao i 
daljnjim namjerama s ovim sportskim objektom. 

 
Sjednica je završila u 18:40 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Pećine: 
 

 
                          Walter Volk                             Željko Ševerdija 

 


